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Του: Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Απούλητα αποθέματα ρυζιού στο Νομό Θεσσαλονίκης»

Κύριε Υπουργέ,

Ο κάμπος της Θεσσαλονίκης παράγει ετησίως εκατομμύρια τόνους ρυζιού Α΄ ποιότητας,
του οποίου η τιμή πώλησης κυμαινόταν στα 29-30 λεπτά το κιλό. Από τον παρελθόντα
Φεβρουάριο  με  Μάρτιο  σταμάτησε  πλήρως  η  αγορά  του  από  τους  εμπόρους,  με
αποτέλεσμα να παραμένουν αδιάθετοι 17 εκατομμύρια τόνοι στις αποθήκες των Α΄ και
Β΄ Συνεταιρισμών Χαλάστρας και στο σιλό της Ομοσπονδίας. Με την δε πάροδο του
χρόνου  το  προϊόν  καταστρέφεται  ή  υποβαθμίζεται  στην  Β΄  ποιότητα.  Παραλλήλως,
προκύπτει  και  το  οξύ  πρόβλημα,  αν  δεν  πωληθεί  η  ανωτέρω  ποσότητα,  να  μην
εισπράξουν  οι  παραγωγοί  τα  προσδωκόμενα  προϋπολογισμένα  χρήματα,  οπότε  να
αδυνατήσουν να ανταπεξέλθουν στα έξοδα καλλιέργειας του επόμενου έτους. Το 2020,
είχαν επιτραπεί οι εξαγωγές, κάτι όμως, που δεν επαναλήφθηκε, κατά το τρέχον έτος.
Έτσι, διαχέεται η εντύπωση ότι, οι έμποροι, εκμεταλλευόμενοι την παύση της αγοράς
του  προϊόντος,  έχουν  σαν  στόχο  να  το  αγοράσουν  σε  πολύ  χαμηλότερη  τιμή,
επενδύοντας στον φόβο των ορυζοκαλλιεργητών για τη μη πώληση του προϊόντος τους.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Σε ποιες ενέργειες προτίθεσθε να προβείτε για την διευκόλυνση της χονδρικής διάθεσης
των άνω ποσοτήτων ρυζιού: Περιλαμβάνεται η άδεια εξαγωγής του στις προθέσεις σας;
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